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SLOVENSKO/RUSKO/USA: Vláda Eduarda Hegera vyhostí troch ruských diplomatov, ktorí
sú vraj agentmi. Ešte že tak. Ak by sme totiž mali vyhostiť aj amerických agentov, vláda
Eduarda Hegera by zrejme prišla o mnoho členov, ktorí by museli opustiť Slovenskú
republiku

Slovensko vyhostí troch ruských diplomatov

Premiér Eduard Heger na tlačovke obklopený ministrom zahraničných vecí Ivanom Korčokom a
ministrom obrany Jaroslavom Naďom, oznámil, že Slovensko vyhostí „troch ruských agentov s
diplomatickým krytím.“

Slovensko je tak prvou krajinou, ktorá týmto spôsobom „vyjadrila solidaritu“ s Českou republikou
kvôli kauze výbuchu muničného skladu vo Vrběticiach. Je zaujímavé, že vláda našla okamžite na
ruskej ambasáde troch „agentov“. Čo robila doteraz? Je zrejmé, že ju neosvietilo práve teraz, ale že o
týchto „nebezpečných agentoch“ vedela už dávno.

Alebo žeby nie? Skôr to vyzerá tak, že kvôli americkému pätolízačstvu tejto vlády boli obetovaní
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normálni ruskí diplomati.

Pridali sa k nám iba americké lokajské krajiny

Na Hegerovú vládu sa dokonale hodí príslovie „Poturčenec horší od Turka.“

Slovensko je prvou krajinou (okrem Česka), ktorá vyhostila ruských diplomatov kvôli kauze Vrbětice.
Dnes sa ká nám pridali ďalšie miniatúrne lokajské krajiny bez štátnej zvrchovanosti z Pobaltia.
Pobaltské krajiny sú známe svojou nenávisťou voči Rusku, pričom uvítajú každú príležitosť keď si
môžu kopnúť.

Vyzerá to tak, že česká verzia výbuchov muničného skladu vo Vrběticiach zatiaľ ďalšie, väčšia a
suverénnejšie krajiny nepresvedčila – neboli dodané žiadne presvedčivé dôkazy, alebo jednoducho
tieto krajiny nepovažujú aféru, ktorá sa odohrala pred siedmimi rokmi za aktuálnu. Nie je vylúčené
ani to, že k nejakému koordinovanému vyhosťovaniu ruských diplomatov krajín EÚ alebo NATO
nakoniec ešte dôjde.

Slovensko sa však svojim zbrklým a unáhleným počinom strápnilo pred celým svetom a čo je
najhoršie, víťazne ničí naše doterajšie dobré vzťahy s Ruskou federáciou. Ale nie je sa ani čo čudovať.
Máme totiž rusofóbnu vládu, ktorá za každým rohom vidí ruských agentov, no pred tými americkými
si zakrýva oči.

Áno, je zrejmé, že aj Rusko má na Slovensku svojich agentov, ale rovnako tu majú svojich agentov aj
Spojené štáty Americké. Tých však vláda Eduarda Hegera nevyhostí. A každý si vie domyslieť, prečo
asi tomu tak je.

Kým ruskí agenti pôsobia pravdepodobne najmä na ruskej ambasáde, amerických agentov máme
zrejme priamo vo vláde. A predsa nebudú vyhosťovať sami seba.

 

Americkí agenti vo vláde SR?

Povedzme si však aspoň hypoteticky, ktorí členovia vlády, alebo parlamentu by mohli byť adeptmi na
vyhostenie. Dá sa to veľmi ľahko zistiť podľa ich správania pri kľúčových udalostiach.

Prvý adept sa prihlásil hneď po tom ako si vtedajší premiér Igor Matovič spoločne s exministrom
zdravotníctva Marekom Krajčím dovolili doviesť na Slovensko ruské vakcíny Sputnik V.

Je ním poslanec Tomáš Valášek, ktorý kvôli dovozu Sputnika okamžite opustil koalíciu a stranu Za
ľudí a najnovšie sa usadil v Progresívnom Slovensku. Valášek je známy amerikanofil a rusofób, ktorý
v minulosti pôsobil ako veľvyslanec na Stálej delegácii Slovenska pri NATO v Bruseli.

Prihlásila sa aj predsedníčka strany Za ľudí Veronika Remišová, ktorá pôvodne nákup vakcíny
Sputnik V na vláde vetovala. Argumentovala tým, že Sputnik V je hybridná zbraň Moskvy. Vôbec jej
nezáležalo na tom, že táto vakcína mohla zachrániť mnoho ľudských životov. Geopolitiku tak
nadradila nad životy Slovákov. Odmietavé postoje k Sputniku mala aj Remišovej kolegyňa –
ministerka spravodlivosti Mária Kolíková.

Samozrejme k odporcom ruskej vakcíny sa pridal taktiež minister zahraničných vecí Ivan Korčok,
ktorý na svojej „slávnej“ tlačovke z roztraseným hlasom oznámil, že vakcína Sputnik V je nástrojom
hybridnej vojny Ruska.



Korčok takmer celý svoj život pôsobil v euroatlantických štruktúrach. Bol tajomníkom veľvyslanectva
v nemeckom Bonne, pôsobil na švajčiarskom veľvyslanectve, bol zástupcom slovenskej misie pri
NATO a ešte len prednedávnom pôsobil ako veľvyslanec v Spojených štátoch Amerických – to by
vysvetľovalo jeho súčasné konanie.

Je udivujúce, že proti Sputniku sa explicitne nepostavil minister obrany Jaroslav Naď – aj keď nejaké
výhrady voči nemu mal. Zrejme za to môže aj istá lojalita voči svojmu straníckemu šéfovi Igorovi
Matovičovi, ktorý je hlavným strojcom dovozu ruskej vakcíny na Slovensko. Napriek tomu sme mohli
v priamom prenose vidieť na Naďovi to nadšenie pri tom ako premiér oznamoval vyhostenie ruských
diplomatov.

Naď je známy proamerický nadšenec, ktorý pôsobil v rôznych mimovládnych organizáciách
financovaných zo zahraničia. Ak by sme na Slovensku mali zákon FARA (ako v USA), Naď by bol
bezpochyby označený za zahraničného agenta.

No a v neposlednom rade tu máme aj samotného nového premiéra Eduarda Hegera. Ten na svoj post
nastúpil, po tom, čo Igor Matovič musel odstúpiť práve kvôli nákupu ruskej vakcíny Sputnik V. Zlé
jazyky hovoria, že Matovič stratil dôveru americkej ambasády.

 

Heger si získal dôveru USA

Logicky z toho vyplýva, že nový premiér si dôveru musel získať. A zatiaľ všetky kroky Hegera
nasvedčujú tomu, že skutočne si ju získal. Hneď prvým dôkazom toho, že Heger nie je bábkou v
rukách Igora Matoviča, ale skôr niekoho spoza veľkej mláky, je fakt, že prvé čo urobil (okrem
tradičnej návštevy Česka) bolo to, že ako poslušný žiačik prišiel na koberček k Americkej
veľvyslankyni.

A Hegerovo včerajšie servilné vyhlásenie o vyhostení ruských diplomatov len nasvedčuje tomu, čoho
sme sa všetci obávali. Heger je tiež známy tým, že jeden rok pôsobil v USA. A len boh vie, čo tam
okrem predaja vodky robil.

Vyzerá to tak, že slovenská vláda je totálne v rukách Spojených štátov Amerických, čo je na škodu
Slovenska. Súčasnú vládu výstižne opisuje jeden vtip, ktorý koluje internetom.

„Viete, prečo Hegerova vláda nevyhostí amerických agentov ? Lebo by prišla takmer o všetkých
svojich členov.“
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